
Bomo res ob telovadišče
Sliši se neverjetno, vendar je res, da pride na enega prebi-

valca naše občine 0,16 kvadratnega metra pokritih površin za
šport in komaj 0,25 kvadratnega metra zunanjih... V tem je
naša občina jugoslovanski rekoreder. Oa bi bila »žalostinka«
še večja, naj dodamo, da bo slednja številka še zmanjšana,
saj nam urbanisti grozijo, da bodo zazidali tudi letno telova-
dišče. Javna razprava je šla pol molče mimo in v bistvu so
načrti za poglobitev železnice in za predor pod Rožnikom
sprejeti. Nadomestnih površin za telovadišče ne bo... Zdaj
pa se tu dnevno zvrsti nič manj kot 1600 otrok in odraslih, da
bi se nadihali zraka in se rekreirali. Kako dolgo še, je vpraša-
nje časa in v tem primeru - k sreči - tudi denarja.
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